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     Protokół Nr 155/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 14 grudnia 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 10:04 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

5. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

6. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

7. Ks. Henryk Łącki – Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

„Nasz Dom” w Dębnie 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Wyrażenie zgody na zawarcie: 

- Aneksu Nr 2 do UMOWY POŻYCZKI z dnia 01 października 2018r. zawartej pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Spółką Szpital Barlinek Sp. z o.o. z siedzibą w Barlinku 
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- Aneksu Nr 1 do UMOWY POŻYCZKI z dnia 11 grudnia 2019r. zawartej pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Spółką Szpital Barlinek Sp. z o.o. z siedzibą w Barlinku 

5. Omówienie kwestii funkcjonowania Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo – 

Wychowawczej „Nasz Dom” w Dębnie typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 

wychowanków. 

6. Wyrażenie zgody na złożenie przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu wniosku o środki finansowe z Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 

2021 finansowanego ze środków z Funduszu Solidarnościowego. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Świadczenie usług w zakresie 

usuwania pojazdów oraz przechowywania na parkingu strzeżonym pojazdów usuniętych  

z dróg Powiatu Myśliborskiego”. 

9. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie 

umów z pracownikami prowadzącymi monitoring warunków pogodowych w okresie 

zimowym 2020/2021. 

10. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego branży drogowej nad realizacją zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2113Z na odcinku Sumiak–Karsko”. 

11. Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2021 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski, ustalenia na rok 2021 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które może być przyznane dofinansowanie, celem przedstawienia do uzgodnienia związkom 

zawodowym. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu Nr 1 do umowy najmu pomieszczeń  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku przy ul. 

Szosowej 2 zawartej ze Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad.3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat sytuacji w spółkach. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował o wystąpieniu przypadków zachorowania na COVID-19 na oddziale ZOL. 

Poinformował o działaniach podjętych na oddziale. Podał informacje na temat liczby osób 

dodatnich. Podał informacje na temat przeprowadzonych badań personelu i pacjentów. 



3 
 

Poruszył temat dotyczący wykonywania szczepień na COVID-19. Poinformował, że szpital 

zgłosił się do programu szczepień dla personelu i ludności. Poruszył temat wymagań 

związanych z uruchomieniem punktu szczepień. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy toczyły się rozmowy w Szpitalu po odbytej wspólnej sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu przy udziale samorządów gminnych w dniu 10.12.2020r.? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że relacja z obrad sesji była oglądana przez pracowników szpitala, nie ma jeszcze 

szczegółowych informacji w tej kwestii. Więcej dyskusji odbywało się przed samą 

prezentacją materiału. Zwrócił uwagę na zamieszanie i obowiązki jakimi są obciążeni 

pracownicy w związku z sytuacją covidową.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat przedstawionej prezentacji podczas sesji Rady Powiatu. Zwrócił uwagę, że 

firma FORMEDIS dokładnie pokazała sytuację szpitali. Przekazał, że dobrze się stało, że 

większość z personelu oglądała relację z sesji, ponieważ słuchając tych samych informacji  

z ust Starosty i radnych nie byłoby takiego efektu. 

Firma pokazała, w których miejscach dzieją się złe rzeczy. W przypadku Barlinka są to m.in. 

rozbieżność w przychodach i kosztach spółki oraz niskie wykorzystanie bloku operacyjnego. 

Zwrócił uwagę, że w najbliższym czasie należy przeprowadzić rozmowy co dalszych działań. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że wpłynęła pierwsza umowa na 2021 rok dotycząca świadczeń w poradniach 

i jej wysokość jest na poziomie roku 2020. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że z tego wynika,  iż nie będzie lepiej. Poprosił o przedstawienie sytuacji spółki 

Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że poprzedni tydzień w szpitalu minął spokojnie. Przedstawiła sytuację związaną 

z funkcjonowaniem ZOL. Wszyscy pacjenci powrócili na oddział i przeszli COVID-19. 

Przekazano do Wojewody Zachodniopomorskiego wniosek o zmniejszenie ilości łóżek 

covidowych z 20 do 8 łóżek. Na razie nie ma jeszcze decyzji w tej sprawie. Zwróciła uwagę, 

że szpital nie posiada fizycznie łóżek, aby przyjmować pacjentów covidowych. Pacjenci ZOL 

mieli swoje łóżka i po ich powrocie na oddział konieczna była rezygnacja z tak dużej ilości 

łóżek. Poinformowała, że Szpital również zgłosił się do programu szczepień dla pracowników 

oraz mieszkańców. Przedstawiła informacje na temat rozmów w kwestii rozliczeń łóżek 

covidowych. Osoba zajmująca się rozliczeniami przebywała w izolacji i na dzień dzisiejszy 

nie ma informacji jakie środki zostaną przekazane szpitalowi. Wstępne szacowania to kwota 

150 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o podjęcie działań, aby poradnia geriatryczna powróciła do normalnych godzin 

funkcjonowania oraz poprosił o rozważenie możliwości uruchomienia poradni geriatrycznej 

w Myśliborzu, która by przyjmowała pacjentów raz w tygodniu. 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że jeżeli chodzi o powrót do normalnych godzin funkcjonowania w poradni to 

może to zostać wykonane po uzyskaniu zgody na zmniejszenie ilości łóżek covidowych. 

Wówczas geriatra powróci do dotychczasowego trybu pracy. Jeżeli chodzi o otwarcie poradni 

na terenie Myśliborza, to jest po rozmowie z geriatrą, który wskazał brak możliwości pracy  

w dodatkowym dniu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na dyskusję podczas sesji Rady Powiatu, która w pewnym momencie 

przeszła w stronę lokalnej dyskusji, pominięto w niej Gminę Myślibórz, zwłaszcza jeżeli 

chodzi o zabezpieczenie w podstawowe usługi oferowane przez oba szpitale. Odniosła się do 

tematu związanego z utworzeniem poradni geriatrycznej w Myśliborzu. Zwróciła uwagę, że 

zaangażowanie szpitali powinno być ukierunkowane również na gminy, w których nie ma 

szpitala. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy decyzja w tej sprawie związana jest ze zgodą na prowadzenie poradni  

w Myśliborzu  przez lekarza geriatrę? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak. Przedstawiła informacje na temat rozmów prowadzonych z lekarzem 

w tej sprawie, który poinformował o zbyt dużej ilości obowiązków, aby móc dodatkowo 

świadczyć pracę w Myśliborzu. Przekazała, że istnieje możliwość zrezygnowania z jednego 

dnia pracy w poradni w Dębnie, która przyjmuje 3 dni w tygodniu na rzecz Myśliborza, 

jednak należy przeprowadzić rozmowy z lekarzem w tej sprawie.   

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zgodził, się że należy to wykonać kosztem jednego z trzech dni pracy poradni w Dębnie. 

Przekazał, że bardzo dużo osób z Gminy Myślibórz korzysta z usług poradni geriatrycznej  

w Dębnie. Poprosił o zorganizowanie spotkania w celu przeprowadzenia rozmów z lekarzem 

geriatrą w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy są pytania związane z przebiegiem obrad sesji Rady Powiatu? Zwrócił uwagę, że 

podczas sesji radni, którzy będą podejmować decyzje dotyczące Szpitala w Barlinku nie 

zadawali pytań. Przekazał, że sesja Rady Powiatu została zwołana gównie celem udzielenia 

możliwości zadawania pytań. Zwrócił uwagę, że radni Dębna czynnie uczestniczyli  

w obradach i zadawali pytania. Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Barlinka.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.4 

Wyrażenie zgody na zawarcie: 

- Aneksu Nr 2 do UMOWY POŻYCZKI z dnia 01 października 2018r. zawartej 

pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Spółką Szpital Barlinek Sp. z o.o. z siedzibą  

w Barlinku 

- Aneksu Nr 1 do UMOWY POŻYCZKI z dnia 11 grudnia 2019r. zawartej pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Spółką Szpital Barlinek Sp. z o.o. z siedzibą w Barlinku 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że aneksy do 

umów dotyczą zmiany zapisów w zakresie wydłużenia terminu spłaty pożyczki do dnia 

31.12.2021r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych aneksów do umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.5 

Omówienie kwestii funkcjonowania Salezjańskiej Placówki opiekuńczo – wychowawczej 

„Nasz Dom” w Dębnie typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że Salezjańska Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza „NASZ DOM”  

w Dębnie jest placówką opiekuńczo-wychowawczą typu socjalizacyjnego dla 14 

wychowanków. Organem założycielskim jest Towarzystwo Salezjańskie  Inspektorii pw. Św. 

Wojciecha w Pile. Poinformowała, że PCPR jest na etapie podpisywania umowy z placówką.  

Zaproszenie na dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu dyrektora placówki Ks. Henryka 

Łąckiego wynika z woli Zarządu Powiatu przeprowadzenia rozmów w kwestii 

funkcjonowania jednostki. Analizując dotychczasową współpracę można zauważyć, ze nie 

wszystkie miejsca w placówce są zajęte. Poinformowała o umieszczeniu dziecka z terenu 

Powiatu Myśliborskiego w placówce. Na dzień dzisiejszy w placówce znajduje się 13 dzieci. 

Pozostało jeszcze jedno miejsce wolne. Zwróciła uwagę na wzrastającą liczbę potrzeb 

związanych ze znalezieniem miejsc dla dzieci z terenu Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na przedstawione informacje dotyczące liczby wychowanków w placówce  

w poszczególnych latach. W roku 20210 na 12 wychowanków 4 z nich pochodzi z Powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Ks. Henryk Łącki – Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz 

Dom” w Dębnie 

Przekazał, że w momencie powstawania placówki istniała druga placówka na terenie Dębna, 

w której umieszczano dzieci z Powiatu Myśliborskiego. Dzieci zatem nie były kierowane do 

Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo–Wychowawczej „Nasz Dom” w Dębnie.  W związku  

z tym do placówki zostały przyjęte dzieci z innych powiatów., które nadal tu przebywają. 

W momencie zwolnienia się miejsc dzieci z terenu Powiatu Myśliborskiego są przyjmowane 

do placówki. Obecnie placówka posiada jeszcze jedno wolne miejsce.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poprosiła o pomoc i współprace w przypadku zaistnienia sytuacji związanej z koniecznością 

umieszczenia dziecka w placówce. Przekazała, że ma tę świadomość, iż jeszcze tylko jedno 

dziecko może zostać w niej umoszczone. 
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Ks. Henryk Łącki – Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz 

Dom” w Dębnie 

Zwrócił uwagę, że zgodnie z obowiązującymi przepisami placówka może przyjąć  

14 wychowanków. Zdarzają się jednak sytuacje nadzwyczajne, gdzie jest dopuszczalne 

przyjęcie większej ilości dzieci pod warunkiem, że placówka posiada takie możliwości  

i warunki tylko za tzw. wyższą racją tj. np. w sytuacjach gdzie umieszczenia w placówce 

wymaga rodzeństwo. Sprawa kierowana jest wówczas do Urzędu Wojewódzkiego, gdzie 

wojewoda po rozpoznaniu sytuacji może udzielić na to zezwolenia. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przekazała, że liczy na wsparcie i współpracę ze strony placówki. 

 

Ks. Henryk Łącki – Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz 

Dom” w Dębnie 

Przekazał, że przy przyjęciu dziecka nie jest wykonywana żadna selekcja, jednak kłopot 

polega na tym, że placówka ma zapis w statucie, że jest placówką socjalizacyjną i nie może 

przyjmować dzieci z interwencji. Podał informacje na temat zasad przyjęcia wychowanków  

w placówce. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na liczbę wychowanków placówki w poszczególnych latach. Od roku 2015 

wynosi ona od 11 do 12 wychowanków. Zapytał, czy w poprzednich latach nie było ze strony 

PCPR skierowań do placówki? W jednostce nie było pełnej liczby wychowanków. 

 

Ks. Henryk Łącki – Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz 

Dom” w Dębnie 

Odpowiedział, że były zapytania, jednakże placówka nie mogła przyjąć dziecka, które 

pochodzi z interwencji, lub też były większe ilości dzieci, na co placówka nie posiadała 

miejsca, zapytania dotyczyły również dzieci młodszych, gdyż do placówki mogą być 

kierowane w wieku od 10 roku życia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o współpracę w przyszłości obu jednostek, aby móc wykorzystać dodatkowe wolne 

miejsca w placówce. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odniosła się do kwestii składania zapytań dotyczących możliwości umieszczenia dzieci  

w placówce. Wyjaśniła, że jednostka w momencie kiedy otrzyma postanowienie Sądu ma 

niewiele czasu, żeby odebrać dziecko rodzinie biologicznej i umieścić je w rodzinie 

zastępczej, bądź w placówce. Interwencyjne dzieci umieszczane są w Gorzowie Wlkp., aby  

w tym czasie szukać dla nich miejsca. 

Poprosiła o kontynuowanie współpracy w przyszłości z placówką. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił, aby placówka była otwarta na Powiat Myśliborski. 
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Ks. Henryk Łącki – Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz 

Dom” w Dębnie 

Przekazał, że placówka nie jest zamknięta na pomoc dla powiatu, jednak nie może ona działać 

wbrew obowiązującym przepisom prawa. Zwrócił uwagę, że podczas przyjęcia dzieci  

z interwencji w wyniku przeprowadzanych kontroli wykazywano nieprawidłowości z tym 

związane. Przekazał, że placówka nie blokuje przyjęcia dzieci. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o sytuację związaną z COVID19 w placówce? 

 

Ks. Henryk Łącki – Dyrektor Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Nasz 

Dom” w Dębnie 

Poinformował, że w placówce nie występują przypadki zachorowań na COVID-19. Część 

dzieci przebywała na kwarantannie z uwagi na kontakt z nauczycielami w innych szkołach,  

u których stwierdzono koronawirusa. Przedstawił informacje dotyczące działań placówki 

związanych z zabezpieczeniem epidemicznym. Podziękował za troskę i zaprosił do odwiedzin 

w przyszłości placówki. Podziękował w imieniu dzieci za możliwość doposażenia placówki  

w sprzęt komputerowy do nauki zdalnej. Złożył życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Zapytała o tryb uchwalenia statutu jednostki, czy jest to w kompetencji jednostki? Zapytała 

jaki jest tryb dokonywania zmiany w zapisach statutowych? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że statut był tworzony przez placówkę, jeżeli chodzi o jego zmiany to nie 

widzi potrzeby ich dokonywania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Zwróciła uwagę, że z przedstawionych informacji wynika, że z uwagi na przepisy nie ma 

możliwości przyjęcia dzieci do placówki w określonych sytuacjach. Zaproponowała, aby 

dokonać odpowiednich zmian w statucie, aby zniwelować problemy związane  

z umieszczaniem dzieci. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przekazała, że ograniczenia wynikają z ustawy, a nie  zapisów statutowych. Przedstawiła 

wyjaśnienia dotyczące składanych zapytań do placówki w zakresie przyjęcia dzieci. 

Przekazała, że w placówce przebywają dzieci z terenu Powiatu Myśliborskiego, sprawowana 

w niej jest bardzo dobra opieka i placówka jest wysoko oceniana pod względem 

funkcjonowania. Problem jest jedynie brak kompletu dzieci w placówce. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Zauważyła, że jeżeli nie reguluje tego statut, a akty wyższego rzędu, to dyrektor placówki ma 

„związane ręce” w tej sprawie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odniosła się do funkcjonowania innych placówek, gdzie jest utrzymywany komplet 

wychowanków, natomiast w tym przypadku jest inaczej. Te same ustawy pozwalają 
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przyjmować dzieci do jednostki, zatem wynika to z dobrej woli placówki, a nie z blokady 

prawnej. Przekazał, że jest to kwestia dogadania się i problem ten będzie starała się 

rozwiązać. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę,  na przeprowadzone postępowanie konkursowe na prowadzenie  placówki. 

Zauważyła, że placówka oferuje 14 miejsc, natomiast na przestrzeni lat nigdy ta liczba dzieci 

nie przebywała w niej. Zwróciła uwagę, że dzieci z terenu Powiatu Myśliborskiego muszą być 

wysyłane do innych placówek z odległych terenów przez co kontakt z rodzinami jest bardzo 

utrudniony. Zwróciła uwagę na trudności związane z umieszczaniem dzieci w przypadku 

interwencji. Nie pozwala na to statut placówki  

  

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Przekazał, że jeżeli istnieją możliwości prawne poprosiła, aby zasugerować placówce 

możliwość zmiany zapisów statutu, aby utworzyć drogę do przyjęcia dzieci do placówki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazał, że nie mamy możliwości zmiany zapisów statutu, jedynie możemy poprosić  

o współpracę w tym zakresie. Innym rozwiązaniem jest utworzenie na terenie Powiatu 

Myśliborskiego odrębnej placówki. Zwróciła uwagę na dużą ilość dzieci jakie wymagają 

umieszczenia w tego typu placówkach. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o przeanalizowanie zasad przyjęć dzieci do Salezjańskiej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej „Nasz Dom” w Dębnie pod względem prawnym. Poruszył kwestie 

współpracy placówki z PCPR.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, na dobre relacje pomiędzy placówkami. Poprosił o kontynuowanie 

współpracy i prowadzenie rozmów w kierunku poprawy sytuacji związanej z dokonywaniem 

przyjęć  dzieci do placówki.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazał, że w wyniku konkursu wyłoniona została placówka z określona ilością miejsc. 

Problem polega na tym, że w przypadku gdy zaszła potrzeba umieszczenia dziecka placówka 

odmówiła przyjęcia nie z uwagi na brak miejsc, a  z innych przyczyn. Należy zatem pomyśleć 

o rozwiązaniu, aby mimo wszystko w placówce była zachowana pełna obsada wychowanków. 

Zwróciła uwagę na kwestię finansowania pobytu wychowanków w placówce. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Przekazał, że należy mieć na uwadze dobro dzieci, aby były umieszczane w placówkach na 

terenie Powiatu Myśliborskiego, a nie z dala od swoich rodzin. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, jak długo dzieci z innych powiatów będą przebywać w placówce? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że do osiągnięcia pełnoletniości. Przedstawiła wyjaśnienia na temat dotacji 

jaka jest przekazywana do placówki i jej rozliczenia. Zwróciła uwagę, że kwoty jakie są 



9 
 

płacone w innych placówkach na terenie Polski są dużo wyższe, niż odpłatność jaka Powiat 

Myśliborski ponosi za pobyt dzieci w Salezjańskiej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 

„Nasz Dom” w Dębnie. Podziękowała za wsparcie Zarządu Powiatu w rozmowach  

z Dyrektorem placówki. Przekazała, że będzie kontynuować uzgodnienia w kwestii przyjęcia 

dzieci z terenów Powiatu Myśliborskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na złożenie przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu wniosku o środki finansowe z Programu „Opieka wytchnieniowa” – 

edycja 2021 finansowanego ze środków z Funduszu Solidarnościowego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła informacje na temat realizacji programu. Przekazała, że opieka wytchnieniowa 

ma za zadanie odciążenie członków rodzin lub opiekunów poprzez wsparcie ich  

w codziennych obowiązkach lub zapewnienie czasowego zastępstwa. Program zakłada 

wsparcie w formie specjalistycznego poradnictwa, a także poprzez zapewnienie wsparcia  

w zakresie nauki pielęgnacji/rehabilitacji, dietetyki dla członków rodzin lub opiekunów osób 

niepełnosprawnych. PCPR przystąpiło do programu w 2020 r. Wówczas otrzymało wsparcie 

dla dziesięcioro członków rodzin osób niepełnosprawnych w roku 2021 planuje się złożyć 

wniosek na wsparcie dla 40 osób oraz rozszerzyć ofertę o usługi rehabilitanta. Zwróciła 

uwagę na potrzeby rodzin związane z rehabilitacją. W okresie pandemii muszą radzić sobie 

same w domu i wsparcie w tym zakresie jest konieczne. 

Przedstawiła informacje na temat działalności stowarzyszenia „Pomocna Dłoń”. Podopieczni 

stowarzyszenia również korzystają z przedmiotowego programu. Wnioskowana kwota 

środków finansowych to 81 600,00 zł. co stanowi 100% kosztów realizacji zadania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia Pani Magdalenie Zynda - Lis Dyrektorowi 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu upoważnienia do składania w imieniu 

Powiatu Myśliborskiego oświadczeń woli, zawierania umów oraz podejmowania wszelkich 
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czynności związanych z realizacją Programu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 155/531/2020 z dnia 14 grudnia 2020 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad.8 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Świadczenie usług w zakresie 

usuwania pojazdów oraz przechowywania na parkingu strzeżonym pojazdów 

usuniętych z dróg Powiatu Myśliborskiego”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że w wyniku 

przeprowadzonego postępowania ofertowego ofertę złożyła firma Zakład Blacharsko- 

Lakierniczy Mechanika Pojazdowa Andrzej Palicki z Barlinka na kwotę 53 794,00 zł brutto. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że kwoty w umowie są wyższe w stosunku do roku ubiegłego, wartość 

której wynosiła 42 508,50 zł. Przedstawiła zmiany wysokości poszczególnych stawek opłat za 

usunięcie pojazdów. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że złożona oferta była jedyną w przeprowadzonym postępowaniu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad.9 

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umów  

z pracownikami prowadzącymi monitoring warunków pogodowych w okresie zimowym 

2020/2021. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że umowy dotyczą 

prowadzenia przez dwóch pracowników w godzinach od 15:00 do 7:00 monitoringu 

warunków pogodowych w okresie zimowym 2020/2021 oraz do sporządzenia na tą 

okoliczność dokumentacji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego branży drogowej nad realizacją zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2113Z na odcinku Sumiak – Karsko”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że w wyniku 

przeprowadzonego postępowania najkorzystniejszą ofertę złożył wykonawca Mirosław 

Byczkowski z Baczyny na kwotę 9 735,45 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia na 2021 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2021 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i 

form kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie, celem przedstawienia 

do uzgodnienia związkom zawodowym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Poinformowała, że na  podstawie art. 70a ust. 1 ustawy z dnia 26 stycznia Karta Nauczyciela 

w budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń branżowych – w wysokości 

0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenie osobowe 

nauczycieli. Podział środków dokonuje się po zasięgnięciu opinii związków zawodowych 

zrzeszających nauczycieli. 

Dyrektor szkoły na każdy rok szkolny określa potrzeby w zakresie doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, uwzględniając warunki określone w rozporządzeniu, w tym między innymi 

wnioski nauczycieli o dofinansowanie szkolenia branżowego. 

Organ prowadzący do dnia 31 stycznia danego roku opracowuje na dany rok kalendarzowy 

plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli biorąc pod uwagę wnioski 

dyrektorów szkół. 

Wysokość dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli określa organ prowadzący 

po przedstawieniu przez dyrektora szkoły do 31 października danego roku wniosków  

o dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w następnym roku kalendarzowym. 
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Przedstawiła wnioski dyrektorów. Specjalności na które w 2021 roku może być przyznane 

dofinansowanie: 

1) budownictwo 

2) chemia 

3) doradztwo zawodowe 

4) edukacja dla bezpieczeństwa 

5) filozofia 

6) fizyka 

7) hotelarstwo 

8) informatyka 

9) język obcy nowożytny 

10) logistyka 

11) matematyka 

12) branża mechaniczna 

13) plastyka 

14) podstawy przedsiębiorczości 

15) branża samochodowa 

16) arteterapia 

17) biofeedback 

18) diagnoza i terapia dziecka ze spectrum autyzmu 

19) diagnoza i terapia dzieci z afazją 

20) diagnoza i terapia logopedyczna 

21) diagnoza i terapia pedagogiczna 

22) integracja sensoryczna 

23) pedagogika specjalna 

24) profilaktyka i pomoc psychologiczno-pedagogiczna uczniom ze specyficznymi 

trudnościami w uczeniu się 

25) psychoterapia 

26) resocjalizacja 

27) socjoterapia 

28) terapia poznawczo-behawioralna 

29) terapia uzależnień 

30) wczesne wspomaganie rozwoju 

Poinformowała, że w uchwale zawarto dodatkowo zapis, iż do dnia 31 marca 2022 roku 

dyrektorzy szkół złożą do Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Myśliborzu sprawozdanie  

z wykorzystania w roku 2021 środków finansowych. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, dlaczego w MOW Renice wskazano specjalność resocjalizacja skoro jest to 

obowiązkowy kierunek jaki musi mieć pracownik przy zatrudnieniu? Zaproponowała 

wykreślenie tej specjalności z listy. Zatrudnieni pracownicy powinni posiadać daną 

kwalifikację, a nie wykonywać ją po zatrudnień za publiczne środki. Zapytała ilu nauczycieli 

w MOW w Renicach oraz w MOS w Smolnicy nie posiada kwalifikacji jeżeli chodzi  

o resocjalizację? 

Zapytała w jakich kierunkach branży samochodowej potrzebne są dokształty?  

 



13 
 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Odpowiedziała, że uzupełni te informacje od dyrektorów placówek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że zadaniem przedmiotowej uchwały jest podnoszenie kwalifikacji przez 

osoby zatrudnione w danej placówce oświatowej. Dokształcanie danego nauczyciela placówki 

zatrudnionego zgodnie z posiadanymi  kwalifikacjami wykonuje się po to, aby podnieść 

efekty pracy jednostki. Każda ze szkół powinna przesłać informacje, w której z nich brakuje 

kadry nauczycielskiej z dodatkowymi kwalifikacjami. Przekazała, że podstawowe 

kwalifikacje muszą być spełnione przy zatrudnieniu. Dyrektorzy każdego roku powinni 

dokonać rozliczenia jak wykorzystali dany fundusz. Nie powinny być wydawane środki 

finansowe na podniesienie kwalifikacji, które są podstawą zatrudnienia. Temat ten powinien 

być również omówiony przez dyrektorów placówek na Radach Pedagogicznych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przeanalizowanie przez Wydział zaproponowanych specjalności.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy celem ponownego  

przeanalizowania projektu uchwały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że z katalogu specjalności należy wykreślić resocjalizację. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zgodził się z propozycją. Temat ten wymaga odłożenia do ponownej analizy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o przekazaniu do ponownej analizy przedmiotowego 

projektu uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu. Jednocześnie wskazano, że sprawa 

zostanie rozpatrzona na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu Nr 1 do umowy najmu pomieszczeń  

w budynku byłego internatu Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku przy ul. 

Szosowej 2 zawartej ze Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że Stowarzyszenie 

Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku użytkuje pomieszczenia o łącznej 

powierzchni 868,73 m
2
. Wynajmujący zawnioskował o zawarcie aneksu do umowy  

i wyłączenie z najmu pomieszczeń o powierzchni 84,26 m
2.
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby przygotowywane karty spraw dotyczące najmu nieruchomości i pomieszczeń  

w placówkach oświatowych Powiatu Myśliborskiego zawierały opinię Wydziału Edukacji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Sprawy różne: 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat zgłoszonej prośby o przygotowanie wniosków w ramach Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. Przekazała, że należy ustalić jakie inwestycje zostaną 

zgłoszone oprócz wskazanej przez Członka Zarządu Wiolettę Drzewińską budowy ścieżki 

rowerowej Dębno-Mostno. 

Odniosła się do kwestii składanych wniosków w I naborze. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby również został zgłoszony projekt remontu drogi w m. Płonno-Krzynka. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przygotowanie pozostałych propozycji. Zwróciła uwagę, na terminy rozpatrzenia 

składanych wniosków, te złożone w ostatnim dniu terminu tj. 28 grudnia br.  mogą nie zostać 

rozpatrzone. Poprosiła, aby temat ten był przedstawiony na kolejnym posiedzeniu Zarządu 

Powiatu. 

Ponadto poprosiła, aby na stronie internetowej Powiatu Myśliborskiego została umieszczona 

informacja, iż pomimo złożenia licznych wniosków w ramach Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych Powiat Myśliborski nie otrzymał dofinansowania na żadne z nich. 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat remontu parkingu przy ul. Gorzowskiej w Dębnie. Poprosiła  

o przeanalizowanie przez Naczelnika Wydziału Dróg kwestii udziałów w własności 

przedmiotowego terenu. 

 

3. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Poruszył temat zajęcia stanowiska w kwestii przedstawionego przez Spółkę FORMEDIS  

Sp. z o.o. Sp.k. programu restrukturyzacji szpitali. Poprosił, aby temat ten został poruszony na 

jednym z kolejnych posiedzeń Zarządu Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że należy wystąpić do Gminy Dębno z zapytaniem w kwestii spotkania, 

które ma się odbyć w terminie 14-18 grudnia br. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 14 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:20 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


